

بيان توقيع : مطالبة الحكومة بفك... - حزب التضامن - altadamon party



facebook.com/HzbAltdamnAltadamonParty/posts/pfbid0UbqnkBV1hAoZUwFmPiSdjjZyeEZrSxSdmHE6itFNuY1TxifbogsLrRpYgbcaLYXTI

بيان توقيع :

مطالبة الحكومة بفك الحصار عن بلدة مضايا و الزبداني.

تعيش بلدة مضايا تحت حصار خانق منذ 5 تموز وحتى اللحظة ,

تقع بلدتي مضايا وبقين على بعد 44 كم شمال غرب العاصمة دمشق وبمحاذاة مدينة الزبداني من الجنوب الشرقي , ازدادت الكثافة السكانية فيهما بشكل ملحوظ حيث وصل عدد المدنيين إلى 40 ألف نسمة , بعد نزوح ما يقارب نحو 20 ألف شخص من مدينة الزبداني نحوهما , بعضهم كانوا نازحين في منطقة بلودان وتم تهجيرهم بشكل قسري اليهما ,وبعضهم من الاحياء الشرقية للزبداني حيث تسيطر الدولة وذلك بحسب اخر احصائيات قام بها ناشطون داخل المنطقة .

تعاني المنطقتين من نقص حاد في المواد الطبية والغذائية منذ اواخر شهر آب أدى ذلك إلى تفشي أمراض مزمنة بين المدنية وازدياد في معدل الوفيات نتيجة الجوع ونقص الرعاية الطبية , ويذكر الناشطون أن يومياً تحصل أكثر من 25 حالة أغماء , ومعدل وفاة شخص او شخصين ممن هم في الخط الأول بمعنى (مرضى - معوقين - عاجز - وأصحاب الأمراض المزمنة) .

حالات تسمم بسبب تناول القمامة والأعشاب الضارة السامة , اما بالنسبة للمصابين جراء القصف على المدينة وانفجار الألغام عانى أغلبهم من بتر اطراف , فبعد حصر المدنيين داخل المدينة في وقت تعاني المنطقة من ندرة وجود مواد وكوادر طبية لإسعافهم , نذكر من المصابين جراء انفجار الألغام , ذكر منهم :

اليوم هناك يومياً ما لا يقل عن 167 حالة إغماء بين أطفال ونساء ورجال اليوم، بعد شح المواد الغذائية وندرة وجودها استغل بعض التجار حاجة الناس وقاموا برفع الاسعار لتكون خيالية وحكر على الاغنياء .

نطالب الحكومة السورية بـ بالوقوف أمام التزاماتها أمام مواطنيها بفك الحصار فوراً عن بلدة مضايا و العمل على إدخال المساعدات الفورية .

تنويه:الحملة حيادية هدفها الأول و الأخير انساني فك الحصار عن المدنيين في المنطقة و تجنبهم الصراعات.

Signing Petition

Break the siege of Madaya and Bouqain

Madaya and Bouqain towns have been witnessing a stifling siege since July 5th. They are 44kms north west of Damascus, neighboring Zabadani city from the south east. Their population has dramatically increased, reaching 40,000 people after 20,000 had fled Zabadani, some of them had been refuging in the neighboring Bloudan town and were later forcibly displaced towards them, and some others were basically living in the government-held eastern neighborhoods of Zabadani, according to the latest activists' statistics. Madaya and Bouqain have been suffering severe lack of food and medical materials since late August, which led to the spread of chronic diseases and to increased death rates among

civilians due to hunger and medical insufficiency. More than 25 cases of fainting and one or two deaths among medically serious cases (sick, disabled, elderly, chronic diseases) are being reported by activists every day. In addition, activists have reported poisoning cases .due to eating garbage and poisonous herbs

Most of those who subjected to barrel bombs and landmines explosions have lost their lives .or parts of their bodies

Nowadays, at least 167 women, men and children are losing consciousness everyday in a .time the area is suffering from severe lack of food and medical care

Some merchants have been exploiting the people's needs and raising the goods prices to .reach unbelievable levels to be affordable only by the rich

We call on the Syrian authorities to take bear responsibility towards the civilians in Madaya and Bouqain and take immediate actions to hold the siege implemented upon them and .enter urgent relief

PT: The campaign is humanitarian non-partisan and exclusively aims to break the siege .implemented on the civilians in the area and avoid them the consequences of struggles

.The petition is open for persons, organizations, political parties and powers